

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	03/13/2007

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Caprion Pharmaceuticals Inc.		03/13/2007	CORPORATION: CANADA

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Thallion Pharmaceuticals Inc.
Street Address:	7150 Alexander Fleming
City:	Montreal, Quebec
State/Country:	CANADA
Postal Code:	H4S 2C8
Entity Type:	CORPORATION: CANADA

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2821727	CELLCARTA

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (617)428-7045
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Email: tmadministrator@clarkelbing.com
 Correspondent Name: James D. DeCamp
 Address Line 1: 101 Federal Street
 Address Line 2: Clark & Elbing LLP
 Address Line 4: Boston, MASSACHUSETTS 02110

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 50111/031001

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name:
 Address Line 1:

900136638

**TRADEMARK
 REEL: 004007 FRAME: 0566**

CH \$40.00 2821727

Address Line 2:
Address Line 3:
Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

Jan N. Tittel

Signature:

/Jan N. Tittel/

Date:

06/18/2009

Total Attachments: 3

source=50111.031001 Merger to form Thallion#page1.tif

source=50111.031001 Merger to form Thallion#page2.tif

source=50111.031001 Merger to form Thallion#page3.tif



Industry Canada

Industrie Canada

Corporations Canada
9th floor
Jean Edmonds Towers South
365 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1A 0C8

Corporations Canada
9e étage
Tour Jean Edmonds sud
365, avenue Laurier ouest
Ottawa (Ontario) K1A 0C8

March 13, 2007 / le 13 mars 2007

Your file - Votre référence

LYDIA PHAM
STIKEMAN ELLIOTT
1155 RENE-LEVESQUE BLVD WEST
40TH FLOOR
MONTREAL QUEBEC
H3B 3V2

Our file - Notre référence
403457-1

Re - Objet
CAPRION PHARMACEUTICALS INC. -
PHARMACEUTIQUE CAPRION INC.

Enclosed herewith is the document issued in the above matter.

Vous trouverez ci-inclus le document émis dans l'affaire précitée.

A notice of issuance of CBCA documents will be published in the *Canada Corporations Bulletin*. A notice of issuance of CCA documents will be published in the *Canada Corporations Bulletin* and the *Canada Gazette*.

Un avis de l'émission de documents en vertu de la LCSA sera publié dans le *Bulletin des sociétés canadiennes*. Un avis de l'émission de documents en vertu de la LCC sera publié dans le *Bulletin des sociétés canadiennes* et dans la *Gazette du Canada*.

IF A NAME OR CHANGE OF NAME IS INVOLVED, THE FOLLOWING CAUTION SHOULD BE OBSERVED:

S'IL EST QUESTION D'UNE DÉNOMINATION SOCIALE OU D'UN CHANGEMENT DE DÉNOMINATION SOCIALE, L'AVERTISSEMENT SUIVANT DOIT ÊTRE RESPECTÉ :

This name is available for use as a corporate name subject to and conditional upon the applicants assuming full responsibility for any risk of confusion with existing business names and trade marks (including those set out in the relevant NUANS search report(s)). Acceptance of such responsibility will comprise an obligation to change the name to a dissimilar one in the event that representations are made and established that confusion is likely to occur. The use of any name granted is subject to the laws of the jurisdiction where the company carries on business.

Cette dénomination sociale est disponible en autant que les requérants assument toute responsabilité de risque de confusion avec toutes dénominations commerciales et toutes marques de commerce existantes (y compris celles qui sont citées dans le(s) rapport(s) de recherches de NUANS pertinent(s)). Cette acceptation de responsabilité comprend l'obligation de changer la dénomination de la société en une dénomination différente advenant le cas où des représentations sont faites établissant qu'il y a une probabilité de confusion. L'utilisation de tout nom octroyé est sujette à toute loi de la juridiction où la société exploite son entreprise.

Christopher Burrell

For the Director General, Corporations Canada

pour le Directeur général, Corporations Canada

Canada

Certificate of Arrangement

Certificat d'arrangement

Canada Business Corporations Act

Loi canadienne sur les sociétés par actions

CAPRION PHARMACEUTICALS INC. -	403457-1
PHARMACEUTIQUE CAPRION INC.	
Name of CBCA corporation(s) involved - Dénomination(s) de la (des) société(s) L C S A concernée(s)	Corporation number - Numéro de la société
I hereby certify that the arrangement set out in the attached articles of arrangement, involving the above-referenced corporation(s), has been effected under section 192 of the <i>Canada Business Corporations Act</i> .	Je certifie que l'arrangement mentionné dans les clauses d'arrangement annexées, concernant la (les) société(s) susmentionnée(s), a pris effet en vertu de l'article 192 de la <i>Loi canadienne sur les sociétés par actions</i> .
	March 13, 2007 / le 13 mars 2007
Richard G. Shaw Director - Directeur	Date of Arrangement - Date de l'arrangement



Industry Canada Industrie Canada
 Canada Business Loi canadienne sur les
 Corporations Act sociétés par actions

FORM 14.1
 ARTICLES OF ARRANGEMENT
 (SECTION 192)

FORMULAIRE 14.1
 CLAUSES D'ARRANGEMENT
 (ARTICLE 192)

1 -- Name of the applicant corporation(s) - Dénomination sociale de la(des) requérante(s) CAPRION PHARMACEUTICALS INC. PHARMACEUTIQUE CAPRION INC.	2 -- Corporation No.(s) - N°(s) de la(des) société(s) 4034571
3 -- Name of the corporation(s) the articles of which are amended, if applicable Dénomination sociale de la(des) société(s) dont les statuts sont modifiés le cas échéant THALLION PHARMACEUTICALS INC. THALLION PHARMACEUTIQUES INC.	4 -- Corporation No.(s) - N°(s) de la(des) société(s)
5 -- Name of the corporation(s) created by amalgamation, if applicable Dénomination sociale de la(des) société(s) issue(s) de la(des) fusion(s), le cas échéant THALLION PHARMACEUTICALS INC. THALLION PHARMACEUTIQUES INC.	6 -- Corporation No.(s) - N°(s) de la(des) société(s) 4417852
7 -- Name of the dissolved corporation(s), if applicable Dénomination sociale de la(des) société(s) dissoute(s), le cas échéant N/A	8 -- Corporation No.(s) - N°(s) de la(des) société(s)
9 -- Name of other corporations involved, if applicable Dénomination sociale des autres sociétés en cause, le cas échéant ECOPIA BIOSCIENCES INC.	10 -- Corporation No.(s) or Jurisdiction of Incorporation N°(s) de la(des) société(s) ou loi sous le régime de laquelle elle est constituée 3454746

11 -- In accordance with the order approving the arrangement - Conformément aux termes de l'ordonnance approuvant l'arrangement

a The articles of the above named corporation(s) are amended in accordance with the attached plan of arrangement
 Les statuts de la(des) société(s) susmentionnée(s) sont modifiés en conformité avec le plan d'arrangement ci-joint

The name of _____ is changed to _____

La dénomination sociale de _____ est modifiée pour _____

b The following bodies corporate are amalgamated in accordance with the attached plan of arrangement *
 Les personnes morales suivantes sont fusionnées conformément au plan d'arrangement ci-joint

c The above named corporation(s) is(are) liquidated and dissolved in accordance with the attached plan of arrangement
 La(des) société(s) susmentionnée(s) est(sont) liquidée(s) et dissoute(s) conformément au plan d'arrangement ci-joint

d The plan of arrangement attached hereto, involving the above named body(ies), corporate is hereby effected
 Le plan d'arrangement ci-joint portant sur la(des) personne(s) morale(s) susmentionnée(s) prend effet

* Please see the attached appendix for a summary of the information relating to Thallion Pharmaceuticals Inc, being the corporation resulting from the amalgamation of Caprion Pharmaceuticals Inc. (corp. no. 4034571) and Ecopia BioSciences Inc. (corp. no. 3454746). Pursuant to the terms of the attached Plan of Arrangement, such amalgamation will take effect the day after the Effective Date.

Signature 	Printed Name - Nom en lettres moulées Lloyd M. Segal	12 -- Capacity of - En qualité de Director	13 -- Tel. No. - N° de tél. (514) 940-3604
---------------	---	---	---

FOR DEPARTMENTAL USE ONLY - À L'USAGE DU MINISTÈRE SEULEMENT

MAR 13 2007

IC 3189 (2003/05)

